Distributor Agreement

When making this application to be a distributor of RZ Corporation Sdn Bhd (hereinafter referred to as the company) I hereby agree and undertake to abide by all the below terms and conditions:-

- 1. I am 18 years old and above, and I am not an undischarged bankrupt.
- I am an independent contractor / businessman and NOT an employee
 or agent of the company; and am NOT authorized to act on behalf
 or bind the company or its affiliates, shareholders, directors, officers
 or employees.
- 3. (i) I agree to pay the membership fee and other registration charges currently enforced by the company.
 - (ii) I agree that the distributorship is valid for a period of 12 months from the date of approval by the company and subject to renewal as per Rules and Regulations.
- I shall observe all the rules and regulations under the Direct Sales Act 1993, and shall not infringe any laws, by-laws and regulations of the Government and local authorities.
- 5. I shall honestly and truthfully represent the quality, value and performance of the company products and reflect the integrity of the company through my words, actions and conduct. I will not make any statements, claims or representations to customers or prospects unless so stated in the materials provided by the company. Any statements, claims or representations made by me without the company's consent will be my own responsibility.
- 6. In sponsoring more distributors to join my network, I will truthfully and honestly portray the earning potential of the company marketing plan and will make no specific earning representations or income guarantees. I shall conduct my business that will enable all other distributors to build their business in a just and fair manner.
- I shall not display or sell any of the company products at any retail shops, outlets or counters, shopping complex or departmental stores without prior written consent from the company.
- 8. I agree that any published materials, brochures, catalogues or magazine bearing the company logo, trade name, or trademark are the property of the company. Any reproduction of the said properties without the company prior consent is strictly prohibited.
- 9. I agree that the company reserves the right and authority to reject this application without assigning any reasons whatsoever.
- 10. I agree that the monthly commission shall be paid to me by way of direct crediting by bank i.e. auto-pay system.
- 11. I agree that the company has the right and authority to take whatever action deemed fit and necessary against me at any time for noncompliance, breach and or violation of any Rules and Regulations and government laws.
- 12. I shall abide by all Rules and Regulations currently enforced by the company, and agree that the company reserves the right and authority at any time to amend, alter, add or delete any regulations as deemed fit and necessary without prior notice.

传销商合约

- 1. 本人已达到十八岁法定年龄,以及法律上不是宣布破产人。
- 2. 本人是一个独立经销商,而不是公司的职员、代理或合伙人 ,因此本人无权代表或约束公司或它的附属机构、股东、行 政人员、董事或职员。
- 3. (i) 本人同意缴付先今公司所执行的会员费及其他入会费。 (ii) 本人同意经销商权在获得批准后拥有12个月(或一年) 有效期以及必须依据本公司条规的会员更新规章。
- 4. 本人将遵守所有1993直销法令条规,不会违反政府法令与地 方政府条规。
- 5. 本人将以诚实及诚恳的态度和行为来行销公司的产品给客户。本人会以公司所提供的资料向客户说明产品的用途,并保证不会作出任何额外的声明。如果没有得到公司的批准而自作出任何声明,将是本人的责任。
- 6. 在招揽经销商加入我的网络时,本人将以诚实和诚恳的态度 ,对准会员细说公司经销计划并不会对他们作出任何盈利保 证。本人将以公平、诚实、诚挚与无私的襟怀进行传销活动。
- 7. 在未经公司的书面许可下,本人不得在任何展销处,商店或 百货公司展示或出售公司的产品。
- 8. 本人同意具有公司商标的书刊和目录版权属于公司,没得到公司的准许而进行复制是违反公司条例,也不被公司允许。
- **9.** 本人同意公司有绝对的权力拒绝任何经销商的申请(无需给 予任何理由)。
- 10. 本人同意月份奖金将会由银行自动转账至本人的银行户口。
- 11. 本人同意如果我犯规,公司有权对本人采取行动。
- 12. 本人同意公司有权修正任何条规及商业准则。



RZ CORPORATION SDN BHD

(464438-H) (License : AJL 931127)
Level 1, Menara HLA, No. 3, Jalan Kia Peng,
50450 Kuala Lumpur, Malaysia.
Tel : 603-2162 9068 Fax : 603-2162 9193

Distributor Application Form 经销商申请表格

